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PROTOKÓŁ Nr XXVII.2016 

przebiegu Sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

która odbyła się w dniu 9 grudnia 2016 r. 

 

Otwarcie Sesji 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41, 

początek godzina 14.00. 

Sesję otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto radny Zenon Rabęda, 

Przewodniczący Rady Dzielnicy stwierdził prawomocność posiedzenia, z uwagi na obecność wymaganego 

qworum. 

Na sali znajduje się 15 radnych, na stan Rady 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy na wstępie przywitał przybyłych: Panią Małgorzatę Maśko-Horyza Kierownika 

Biura Planowania Przestrzennego, Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Pana Tomasza Sroczyńskiego, Pana 

Mieczysława Jerulanka Dyrektora MOPS, Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, Pana Leszka 

Klima Dyrektora KZG, Przewodniczącego Zarządu Mariusza Zalewskiego, Panią Kierownik Biura Dzielnicy 

Urszulę Zamiatała, Panie i Panów sołtysów, Panie i Panów radnych Dzielnicy. 

Na Sekretarza obrad wybrano radnego Marka Karwackiego. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Dzielnicy odczytał porządek obrad, który został radnym przesłany w zawiadomieniach, 

po czym spytał czy są propozycje zmiany. 

 

Przewodniczący Zarządu, zwrócił się z prośbą do Państwa radnych o wyrażenie zgody na wprowadzenie do 

porządku obrad następujących projektów uchwał: 

1) opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta 
Zielona Góra – druk nr 231, 

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 

terenie Miasta Zielona Góra – druk nr 232, 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie statutu Centrum Usług Wspólnych w Zielonej Górze – druk nr 

233, 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Ochla-Żagańska w Zielonej Górze – druk nr 234, 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

ścieżki rowerowej w rejonie sołectwa Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 235, 

6) zmieniająca uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez 

mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 236, 

7) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk nr 237, 

8) zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – druk nr 238. 

Przewodniczący Zarządu dodał, że wszystkie te projekty uchwał były już dzisiaj omówione na posiedzeniu 

wspólnym Komisji. 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do radnych o wyrażenie zgody na zamianą pkt.8 na 1 z uwagi, że 

Pan Jerulanek, musi opuścić posiedzenie ze względu na sprawy służbowe. 

Innych zmian nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, poprosił o przegłosowanie przyjęcia do porządku obrad zaproponowanych 

projektów uchwał: 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie porządku obrad wraz z wprowadzonymi zmianami. 

Porządek wraz ze zmianami został przyjęty jednogłośnie. 

 

3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej Sesji 

Przewodniczący Rady Dzielnicy, zwrócił się z zapytaniem do Sekretarza obrad czy zostały zgłoszone uwagi 

do treści protokołu  ostatniej   Sesji. 

Sekretarz oświadczył, że nikt z radnych uwag nie zgłosił. 

 

Protokół z przebiegu ostatniej Sesji  został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Podjęcie uchwał lub zajęcie stanowiska 

8/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że zgodnie z przyjętym porządkiem obrad pierwszy projekt 

uchwały zmiany statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zielonej Górze – druk nr 238. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię  pozytywną . 

 

Pan Mieczysław Jerulanek, Dyrektor MOPS wyjaśnił że w związku z połączeniem samorządów zachodzi 

konieczność zmiany statutu, ponadto do zadań ośrodka będzie dodane zadania wynikające z przepisów o  

wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi i narkomani. 

Dotychczasowa siedziba Pełnomocnika Prezydenta ds. przeciwdziałania alkoholizmowi i narkomani pozostaje 

nadal na ulicy Dworcowej. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw  Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.224.2016. 

 

1/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że drugi projekt  uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta Zielona Góra – druk nr 231. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był też omówiony na spotkaniu w dniu 30 

listopada i na dzisiejszym wspólnym posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 
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Pytań nie zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.225.2016. 

 

2/  

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie 

opinii o projekcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie  

Miasta Zielona Góra – druk nr 232. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu Komisji i uzyskał opinię pozytywną. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

  

Pytań nie zgłoszono. W związku z tym Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o 

przedstawienie opinii  Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.226.2016. 

 

3/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie statutu Centrum Usług Wspólnych w Zielonej Górze – druk nr 233. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji gdzie uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 
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Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.227.2016 

 

4/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że  kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. 

Ochla-Żagańska w Zielonej Górze – druk nr 234. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.228.2016. 

 

5/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla ścieżki rowerowej w rejonie sołectwa 

Drzonków w Zielonej Górze. 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był omawiany na dzisiejszym wspólnym 

posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 
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Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.229.2016. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przywitał przybyłego na obrady Pana Marka Budniaka, radnego Rady Miasta, 

 

6/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że kolejny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały 

zmieniającej uchwałę sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez  

mieszkańców sołectwa Przylep – druk nr 236 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt uchwały również był omówiony na dzisiejszym 

posiedzeniu komisji, po czym zwrócił się z prośbą do Przewodniczących Komisji o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Po wysłuchaniu opinii Komisji Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił o przegłosowanie uchwały i przeprowadził głosowanie. Za 

przyjęciem głosowało 15 radnych, nikt z radnych nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała Nr XXVII.230.2016. 

 

7/ 

Przewodniczący Rady Dzielnicy powiedział, że następny projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie odstąpienia od usunięcia pojazdu – druk nr 237. 
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Przewodniczący Rady Dzielnicy oświadczył, że projekt tej uchwały był też omawiany na dzisiejszym 

wspólnym posiedzeniu komisji i uzyskał pozytywną opinię Komisji. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy są pytania. 

 

Pytań nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Dzielnicy poprosił Przewodniczących Komisji o przedstawienie 

opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych radny Jerzy Żetecki powiedział, 

że Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej radny Jarosław Bartkowicz powiedział, że 

Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Komisji Integracji Samorządowej radny Marek Karwacki powiedział, że Komisja projekt 

uchwały zaopiniowała pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem głosowało 10 radnych, nikt z 

radnych nie był przeciw, 5 osób wstrzymało się od głosu. 

 

Uchwała została podjęta 10 głosami – uchwała Nr XXVII.231.2016. 

 

5. Interpelacje i zapytania. 
 

Przewodniczący Rady Dzielnicy spytał, czy ktoś z radnych chce zabrać głos.  

 

Radny Sebastian Jagiełowicz zgłosił wniosek o wprowadzenie możliwości dokonywania płatności 

elektronicznych za jednorazowe przejazdy komunikacją miejską w autobusach MZK za pomocą aplikacji 

mobilnej typu moBILET, tak jak to obowiązuje w przypadkach płatności za parkowanie w miejskiej strefie 

parkowania. Uprzejmie proszę również o rozważenia możliwości wprowadzenia biletomatów, w których 

będzie można płacić kartą bankową. 

 

Kolejna sprawa dotyczy wprowadzenia zwolnienia z opłaty za zajęcie pasa drogowego na terenie Dzielnicy 

Nowe Miasto Zielona Góra, inicjatyw w których uczestniczą Sołtysi i Rady Sołeckie. Wydarzenia 

organizowane przez sołtysów i Rady Sołeckie są inicjatywami społecznymi finansowanymi przez Urząd 

Miasta. W kalendarzach sołeckich występują wydarzenia, które wiążą się z zajęciem pasa drogowego np. 

poprzez wystawienie straganów, koziołków reklamowych i konstrukcji pod  banery związanych z promocją. 

Proponuję również, aby zwolnieniami z opłaty objęte były takie instytucje jak Biblioteki, Zakład Komunalny 

oraz WOSiR. 

 

Więcej Interpelacji nie zgłoszono. 

 

6. Sprawy różne. 

1/ 

Radny Krzysztof Wołczyński: otrzymałem sygnały, że bardzo pogorszyła się jakość wody dostarczanej przez 

ZWiK szczególnie odczuwają to mieszkańcy Kisielina. 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu odpowiedział, że z wyjaśnień ZWiK wynika, że ujęcie wody z Zatonia, jest 

niewystarczające. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się do sołtysa sołectwa Nowy Kisielin o wyjaśnienie tematu. 
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Pan Andrzej Zalewski oświadczył że sytuacja uległa pogorszeniu po zamknięciu studni w lesie koło 

leśniczówki Pana Rosika. Woda z tego ujęcia była bardzo dobrej jakości. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy dodał, że ZWiK wykonuje dwa nowe odwierty wody, więc może to poprawi 

sytuację. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński poinformował, jak w praktyce według jego doświadczenia funkcjonuje hasło 

prezydenta Kubickiego, które głosił przed likwidacja gminy na zebraniach wiejskich i w mediach, które 

brzmiało „ułóżmy to lepiej”.  

Po pierwsze miał nikt nie stracić, a nasze kluby sportowe płacą za korzystanie z sal gimnastycznych w 

szkołach, a przecież nie płacili przed likwidacja gminy. 

Po drugie stowarzyszenia nie płaciły za wynajęcie świetlic wiejskich w czasie organizacji różnych programów i 

imprez dla mieszkańców swoich miejscowości, a teraz musza płacić – wszystko pod hasłem „ułóżmy to lepiej” 

rzecz jasna.  

Po trzecie w gazecie finansowanej z kasy miasta obwieszczono, iż budżet miasta to około 850 mln, a Zakład 

Komunalny z Zawady nie ma pieniędzy na dwie taczki tłucznia, żeby wyrównać dziury w drogach gminnych – 

wszystko pod hasłem „ułóżmy to lepiej” rzecz jasna.  

Po czwarte przepisanie pozwolenia na budowę z terenu byłej gminy do nowego miasta dla osoby 

niekorzystającej, na co dzień z urzędu miejskiego jest drogą przez mękę. Urząd nie przejął dokumentacji 

budowlanych z Wydziału Budownictwa Powiatu, co wydłuża okres oczekiwania – wszystko pod hasłem 

„ułóżmy to lepiej” rzecz jasna. 

Po piąte inwestycje, które są realizowane na terenie byłej gminy powinny być wizytówką każdej miejscowości 

a na skutek braku personelu urzędniczego do skutecznego dopilnowania realizacji wykonywanych prac są 

często pozostawione przypadkowi. W wielu sytuacjach są po prostu nierealizowane, bo nie ma kto zająć się 

przygotowaniem dokumentacji do przetargu – wszystko pod hasłem „ułóżmy to lepiej” rzecz jasna.  

Nie można mieć pretensji do urzędników, bo wiadomo, że pracują Oni jak im szef ułoży lepiej prace.  

 

Apeluje, więc do zwolenników likwidacji gminy, którzy znajdują się na tej sali, aby wzięli odpowiedzialność za 

słowa prezydenta Kubickiego i dołożyli wszelkich starań, żeby jego deklaracje, iż będzie lepiej były 

dotrzymane, bo jak dotychczas to się nie sprawdza. 

 

Radny Jerzy Szczepski powiedział, że korzystając z obecności Pana Budniaka, który przewodniczy Komisji 

ds. zmiany nazwy ulic, chciały uzyskać informacje kto był inicjatorem nazwania ulicy 22 lipca w Przylepie 

imieniem ks. Mariana Sandeckiego. 

 

Pan Marek Budniak oświadczył, że komisja ma charakter doraźny, związana jest z ustawą dekomunizacyjną, 

na mocy której do września 2017 roku, nazwy ulic związane z komunizmem muszą zostać zmienione, jeżeli 

my teraz tego nie zrobimy, zrobi to wojewoda w trybie nadzoru. 

 

Radny Jerzy Szczepski ponowił pytanie kto był inicjatorem zmiany nazwy ul. 22 lipca. 

 

Pan Marek Budniak odpowiedział, że propozycję nazwy ulicy zgłosił radny Piotr Bartczak. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński spytał że radni Dzielnicy nie mogli by uczestniczyć w pracy takiej Komisji. 

 

Pan Marek Budniak oświadczył, że tak nie ma w tym problemu, Komisja wystąpiła o opinię Radę sołecką, a 

najbliższe posiedzenie Komisji odbędzie się 14 grudnia o godz.14.30. 

 

Przewodniczący Zarządu - byłem kilka razy na posiedzeniu tej komisji, zadaniem Komisji jest wypracowanie 

zasad nazewnictwa ulic. 
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Radny Marek Budniak dodał, że wszystkie koszty administracyjne związane ze zmiana ulic zostaną pokryte z 

budżetu państwa. 

 

Radna Agnieszka Kozakiewicz zgłosiła problem wybudowanego zbiornika retencyjnego. Na tę inwestycje 

mieszkańcy przeznaczyli 1 mln zł. Inwestycja została wykonana, był odbiór, w którym uczestniczył między 

innymi przedstawiciel ZWiK-u, przedstawiciele zarządców bloków, wykonawca powiem krótko inwestycja jest 

wykonana źle. Studzienki ściekowe nie są wykonane we właściwych miejscach woda jak stała tak nadal stoi. 

Jest propozycja, aby przeprojektować usytuowanie studzienek. 

 

Sołtys wsi Ochla powiedział, że od czasu kiedy rady sołeckie nie opiniują nazw ulic, jako sołtys nawet nie 

wiem gdzie w Ochli jest ulica o nazwie „Porannej rosy”. 

 

Radna Dorota Bojar powiedziała, że na prośbę mieszkańców wystąpiła z pismem do Departamentu 

Zarządzania Drogami z zapytaniem o koszt budowy chodnika od nr budynku 23 w kierunku Skansenu. 

Otrzymałem odpowiedź, że budowa chodnika w tym miejscu jest bezzasadna ponieważ od strony cmentarza 

będzie budowany chodnik wraz ze ścieżką rowerową. 

 

Radny Krzysztof Wołczyński skierował pytanie do Przewodniczącego Rady Dzielnicy o treści - kto ma płacić 

za naprawę dróg znajdujących się na terenie Łężycy, które rozjeżdżane są przez samochody transportujące 

drzewo z lasu. Dlaczego transport drewna nie jest prowadzony drogami leśnymi, które są zamknięte? 

 

Radny Marek Karwacki powiedział, że była równana droga do Barcikowic, obecnie jest zryta, głównie przez 

ciężkie samochody wywożące drewno z lasu. 

 

Przewodniczący Rady Dzielnicy oraz Przewodniczący Zarządu złożyli wszystkim zebranym życzenia 

świąteczne i noworoczne. 

 

Na tym o godz. 15. 20 Przewodniczący Rady Dzielnicy zakończył obrady. 

 

Protokołowała                                 Sekretarz  Obrad          Przewodniczący 

                            Rady Dzielnicy  

……………                                         ………………….                                …………………… 

Ewa  Fogiel                            Marek Karwacki           Zenon Rabęda 

 

 


